
 

 

 

Protokoll fört vid Töreboda IK:s styrelsemöte 2021-09-15 

  

Närvarande: Niklas Pettersson, Annki Isaksson, Janne Gustavsson 
                       Anette Wirdby, Gunnar Welin, Annelie Eliasson,  
                       Camilla Leijon (digitalt), Magnus Olofsson samt Jenny Lundman från        
                       sportgruppen 
 
Frånvarande: Mikael Persson 
 

 

§1 Mötet öppnades av ordförande. 

 

§2 Till justerare valdes Annelie Eliasson. 

 

§3 Dagordningen godkändes. 

 

§4 Föregående mötesprotokoll gicks igenom. 

 

§5 Ekonomisk rapport.  

Fortsatt lite sämre resultatmässigt jmf med förra året. 

Likviditeten är för närvarande god. Inga stora kostnader förväntas under resten 

av året. Några intäkter ska komma under hösten. Thomas tar upp frågan med 

kommunchefen om möjlighet till halverad amortering för året. 

 

§6 Inköp av mål. 

VFF går ut med ett lotteri där man kan vinna möjligheten att köpa två olika 

storlekar på mål. Kostnaden är 6 600 kr för 5-manna-målen och 9 200 kr för  

9-manna-målen. Anmälan är bindande. Styrelsen beslutade att delta i lotteriet 

av båda målen. Niklas anmäler till VFF. 

 

 

 

 



§7 Övriga rapporter.  

• Sportgrupp 

Sara Mann kommer att sluta sitt arbete i sportgruppen efter årsmötet. 

Jenny och Joakim har börjat sitt arbete med seniorlagen och haft träffar 

med båda lagen. Alla verkar nöjda med verksamheten. Illo, Magnus och 

Kenneth har sagt upp sina avtal för omförhandling. Ett U-lag för damer 

är påtänkt till nästa säsong och ett ungdomsmöte planeras under 

hösten. De efterlyser en ungdomsansvarig. 

• Ungdomsgrupp – inget att rapportera. 

• Matcharrangemangsgrupp – Domarvärdar resten av hösten är  

Anette 17/9, Janne 24/9 och Niklas 2/10 

• Organisationskommittén/TIK 2021 – arbetsgrupp är uppstartad med 

Mikael, Niklas och Irene Cedin. 

•  

§8 Status medlemsavgifter. 

Det saknas fortfarande en del. 

 

§9 Status utdrag ur polisens belastningsregister. 

Det saknas fortfarande 18 - 19 st. 

 

§10 Inkomna skrivelser. 

Mail från Moholms SK angående frågan om eventuellt genomförande av DINA-

cupen januari 2022. Styrelsen anser att vi ska planera för ett genomförande. 

Magnus kontaktar Moholms SK. 

 

Mail från två studenter i Växjö angående ett eventuellt uppdrag via 

självskattningsenkät för att bli Diplomerad Förening. Lämnas utan åtgärd. 

 

Föreningsmöte hålls 23/9. Ingen från föreningen deltar.  

 

Mail från Töreboda Kommun angående inbjudan till samverkan för aktiviteter 

för hemlösa/missbrukare. Vi tackar nej. 

 

Mail från Daniel Esplund angående hans roll som kontaktperson för festivalen. 

Han fortsätter som kontaktperson för TIK. 

 

Inbjudan från VFF till olika utbildningar. Magnus lägger ut på hemsidan. 

 

RF meddelar att de kommer att samarbetet med IdrottOnline avseende 

hemsidan. 

 



§11 Att göra listan. 

Gicks igenom. 

 

§12 Övriga frågor. 

Förslag från Irene Cedin om att anordna utomhusloppis våren-22 läggs till på 

att-göra-listan.  

 

Camilla och Anette redovisade sina planer för avslutningen den 15/10. 

Magnus skickar ut inbjudan tillsammans med ledarenkät. Senaste 

anmälningsdatum är 8/10. 

 

Thomas kollar upp angående oklarheter om reklamskylt för AGE Arkitekter.  

Thomas frågade om de minskade intäkterna på konstgräset och det beror på att 

inget DM spelats och att många externa lag har valt att inte träna på 

konstgräset (troligen beroende på coronapandemin). 

 

§13 Nästa möte är 20/10 kl. 18:00 i klubbstugan. 

 

§14 Mötet avslutades av ordförande. 
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